

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### **NEK6 在 HepG2 细胞中的定位及其在肝癌中的表达和临床意义**

#### **The Localization of NEK6 in HepG2 Cell Line and Its Expression and**

#### **Clinical Significance in HCC**

刘心桐, 陈剑.....67

### **四川省放射治疗技术应用基本情况调查分析**

#### **Investigation and Analysis of Radiotherapy Technology in Sichuan Province**

李勇, 黄成剑, 杨金鑫, 祁国海, 廖雄飞.....76

### **$\gamma\delta$ T 细胞的生物学特征及在抗肿瘤免疫治疗中的研究进展**

#### **Research Progress of Biological Characteristics and Anti-Tumor Immunotherapy of $\gamma\delta$ T Cells**

刘义, 王慧, 马春玲.....83

### **微波消融术与经颈部侧切口手术治疗老年患者单侧良性甲状腺结节的疗效分析**

#### **Effect Comparison between Microwave Ablation and Thyroid Removal via**

#### **Lateral Cervical Surgery for Benign Thyroid Nodules in Old Patients**

杨传盛, 黄湛, 雷睿文, 罗智辉, 黄仁峰, 陈卓荣, 欧林洋, 李敏, 吴万明, 黄耀欢.....91

### **前列腺癌研究的文献计量分析**

#### **A Bibliometric Analysis of Prostate Cancer Research**

金博星, 何素, 叶福龙, 金志刚.....97

### **舒肝宁注射液合索拉菲尼治疗中晚期原发性肝癌的临床研究**

#### **Clinical Study of Shuganning Injection Combined with Sorafenib in the Treatment of**

#### **Advanced Primary Liver Cancer**

赵东, 冯志刚, 斯晓芳, 荀小琳, 齐萌.....106

### **益肺解毒方逆转 A549/DDP 耐药及诱导其凋亡的实验研究**

#### **Reverse Effect of Yifei Jiedu Decoction on Cisplatin Resistant Human Lung Adenocarcinoma**

#### **Cell Line A549/DDP and the Mechanism of Induce Cell Apoptosis**

姜梅, 孙玺媛, 魏冬梅, 潘春蕾, 陈沫岚, 刘玲玲, 张杰, 周旭东.....112